
Acta	:	AJ04-2016 

Lloc	:	Escola	Taula	Rodona 

Data	:	12	d’Abril		del	2016  

Inici	de	la	Junta	:	21:00	

Assistents:		David	Pros,	Jessica,	Natalia	Barris,	Yolanda	Sánchez,	Celia,		Tania,	Anna	Figuer,	
Lourdes	,	Jose	Luis,	Natalia,	Carme,	Narcís,	Ricard	i	Bea.		

Ordre	del	dia:	

1. Repàs	comissions	

2. Precs	i	preguntes.	

1. Repàs	comissions	

-	 La	 comissió	 de	 roba	 explica	 el	 poc	 èxit	 que	 esta	 tenint	 les	 vendes	 dels	 divendres,	
parTcularment	aquesta	ulTma.	Proposa	 fer	 les	vendes	 sota	comanda	via	mail,	 aprofitant	per	
poder	quedar	amb	famílies	un	dia	concret	(independentment	si	es	el	primer	divendres	de	cada	
mes)	 per	 que	 resulT	 profitós.	 Donat	 que,	 només	 resten	 dues	 divendres	 fins	 acabar	 el	 crus,	
s’acorda	 a	 raó	 de	 les	 propostes,	mantenir	 el	 sistema	 actual	 (fent	 recordatoris)	 i	 començar	 a	
implantar,	de	cara	al	curs	entrant,	un	sistema	de	comanda	via	web	que	permeT	ser	més	úTl	i	
resoluTu,	concentrant	les	vendes	segons	necessitats.	

-	A	Casals	ens	expliquen	els	úlTms	 incidents	haguts	amb	 les	altres	Ampes	pel	 tema	del	Casal	
d’Angles,	que	finalment	es	farà	al	Lola.	Així	mateix	 la	reunió	 informaTva	dels	casals	es	farà	el	
dia	26	d’Abril.		

-	Extraescolars	fa	 la	presentació	de	 la	nova	Graella	de	cara	al	curs	2016-2017.	Explica	a	Junta	
totes	 les	 novetats	 així	 com	 aquelles	 acTvitats	 que	 han	 quedat	 anul·lades	 per	 raons	 de	
inscripcions.	També	les	modificacions	d’algunes	existents,	com	piscina,	on	es	pretén	augmentar	
el	raT	de	monitors	pels	nens	més	peTts.	

Després	de	la	revisió	per	part	dels	membres	de	la	Junta	assistents	a	la	reunió,	la	Graella	queda	
aprovada,	 pendent	 del	 seu	 pas	 pel	 Consell	 Escolar	 abans	 de	 la	 presentació	 definiTva	 a	 les	
famílies.	

Donat	que	es	un	tema	debatut	en	reiterades	ocasions,	s’aproven	finalment	mesures	pel	tema	
dels	socis	i	no	socis,	així	com	les	altes	i	baixes	consecuTves	que	perjudiquen	a	la	resta	de	nens.	

S’acorda	establir	un	preu	pels	NO	SOCIS	de	l’Ampa	5,00	€	més	mensuals.	Tanmateix	s’estableix	
una	matricula	de	10,00	€	per	acTvitat	que	es	cobrarà	en	efecTu	amb	la	preinscripció	i	que	es	
descomptarà	amb	la	ulTma	mensualitat	quan	s’acabi	la	extraescolar.	

Tota	aquesta	informació	haurà	de	restar	ben	definida	i	clara	a	la	Graella	final	i	constar	també	en	
les	preinscripcions	com	una	condició	més.	



Es	recorda	a	la	comissió	que	ha	de	començar	a	preparar	la	exhibició	d’extraescolars	pel	proper	
18/06/2016,	el	maT	de	la	festa	de	final	de	curs.	

-	Per	part	de	comunicacions	no	hi	ha	novetats	i	menjador	comenta	breument	la	bona	acollida	
inicial	que	estan	tenint	els	racons	del	migdia.	

-	La	Festa	de	Final	de	curs	es	realitzarà,	tal	com	ja	es	va	comentar,	el	18/06/2016.	La	comissió	
ens	porta	una	coca	per	tastar-la	de	cara	a	la	Festa,	ja	que	s’estan	buscant	nous	proveïdores.	

D’altra	banda	ja	esta	tancada	la	actuació	de	la	tarda	i	el	DJ	per	la	nit.	

El	menú,	tornarem	a	fer	fideúa	pels	adults	i	macarrons	pels	nens,	amb	la	opció	de	subsTtuir	la	
amanida	per	un	altre	acompanyament.	

També	es	tracta	el	punt	dels	Tquets,	que	es	comenta	podrien	fer-se	per	colors	i	que	a	la	barra,	
on	 es	 serveix,	 els	 voluntaris	 puguin	 estar	 distribuïts	 per	 colors	 i,	 segons	 el	 teu	 Tquet,	 et	
dirigeixis	cap	a	un	o	altre	voluntari,	per	tal	que,	les	persones	que	estan	servint,	Tnguin	la	feina	
més	àgil	i	no	hagin	d’estar	pendent	de	comprovar	Tquets.	

Es	 recalca	 la	 importància	dels	voluntaris,	que	s’anirà	perfilant	de	cara	al	dia	en	qüesTó,	però	
que,	evidentment,	seran	molt	necessaris	per	fer	que	tot	funcioni	aquell	dia.	

Per	úlTm,	es	 fa	el	comentari	 respecte	al	consum	en	barra	dels	membres	del	Ampa.	Entenem	
que,	aquell	que	esta	ajudant,	pot	prendre	en	un	moment	determinat	una	beguda	sense	abonar	
el	cost,	però	queda	clar	que,	els	membres	de	l’ampa,	han	d’abonar	el	que	consumeixen	ells	i	els	
seus	familiars,	coneguts	o	amics.	

2. Precs	i	preguntes.	

-	Al	 inici	de	 la	reunió	es	torna	a	exposar	 les	queixes	pels	horaris	que	actualment	es	porten	a	
terme	en	quant	a	obrir	 les	portes	 tant	d’infanTl	 com	de	primària.	 	No	es	 fa	a	 l’hora,	moltes	
vegades	tard.	Aquesta	queixa	es	transmetrà	a	l’equip	direcTu.	

 
-La	Presidenta	exposa	una	mica	per	sobra,	juntament	amb	el	David	que	també	hi	va	assisTr,	el	
resultat	de	 la	Mostra	Pedagògica	 i	el	cost	de	 la	mateixa,	uns	set	Euros	per	Ampa,	en	qüesTó	
d’impressió	de	material,	etc.	

-	També	s’exposa	la	queixa,	rebuda	a	través	de	delegats	i	la	Presidenta,	donat	que	la	setmana	
vinent	es	 fa	coincidir	 les	obres	de	teatre	de	diferents	cursos	amb	 la	celebració	de	Sant	 Jordi,	
per	la	qual	cosa	hi	haurà	pares	que	s’han	de	demanar	tres	dies	consecuTus	de	festa.	Aquesta	
queixa	es	transmetrà	també	a	direcció	mitjançant	la	veu	de	l’Ampa.	

-Per	úlTm	es	comenta	la	idea	de	fer	alguna	acTvitat	per	a	pares,	arrel	del	buit	que	alguns	pares	
han	comentat	per	la	finalització	del	Carnestoltes	i	la	idea	d’alguns	altres	de	fer	alguna	acTvitat	
lúdica	per	reunir-nos	i	que	no	sigui	gens	complicada	ni	amb	cap	compromís.		

Surt	 el	 tema	 de	 l’assegurança	 en	 aquests	 casos,	 que	 es	 mirarà	 amb	 més	 cura,	 donat	 que	
entenem	 això	 hauria	 de	 ser	 una	 acTvitat	 lúdica	 sense	 ànim	 de	 lucre	 i	 per	 tant	 gratuïta	 i	
voluntària,	no	hauria	de	ser	necessari	cap	mena	d’assegurança,	es	una	reunió	entre	pares.	



També	esta	el	punt	del	consenTment	del	col·legi,	que	es	comentarà	amb	direcció.	

Es	demana	que	la	Junta	aporT	idees	de	cara	a	la	propera	junta	sobre	acTvitats	per	realitzar	els	
pares.


